
HDX52 LOG INSTALLATION

B. Align the slots in the bottom left rear log (W135-0566) 
with the left and center tabs of the rear log support.

C. Place the bottom right rear log (W135-0567) 
onto the right tab of the rear log support.

D. Place the locating block (W135-0573) into the hollow 
of the left and right bottom rear logs as shown.

E. Place the top rear log (W135-0565) over the 
locating block.
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NOTE: The individual logs can be easily identifi ed by the numbers cast on the underside of each log.

A. Remove the safety screen and main door from the appliance, refer to the video tutorial or your installation manual 
for removal instructions.

PHAZERTM logs and glowing embers exclusive to Napoleon, provide a unique and realistic glowing effect that is different 
in every installation. Take the time to carefully position the glowing embers for a maximum glowing effect. Log colours may 
vary. During the initial use of the appliance, the colours will become more uniform as colour pigments burn in during the 
heat activated curing process.

ENSURE THE UNIT IS COMPLETELY COOL BEFORE STARTING INSTALLATION
TO AVOID DANGER OF SUFFOCATION KEEP THE PACKAGING BAG AWAY FROM BABIES AND CHILDREN. DO NOT 

USE IN CRIBS, BED, CARRIAGES OR PLAY PENS. THIS BAG IS NOT A TOY. KNOT BEFORE  THROWING AWAY.

! WARNING
FAILURE TO POSITION THE LOGS IN ACCORDANCE WITH THESE DIAGRAMS OR FAILURE TO USE 

ONLY LOGS SPECIFICALLY APPROVED WITH THIS APPLIANCE MAY RESULT IN PROPERTY 
DAMAGE OR PERSONAL INJURY.

LOGS MUST BE PLACED IN THEIR EXACT LOCATION IN THE APPLIANCE. DO NOT MODIFY THE 
PROPER LOG POSITIONS, SINCE APPLIANCE MAY NOT FUNCTION PROPERLY AND DELAYED 

IGNITION MAY OCCUR.
THE LOGS ARE FRAGILE AND SHOULD BE HANDLED WITH CARE. 
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F. Place the notch of the left log (W135-0568) over the 
second from the left grate post.

G. Place the notch of the right log (W135-0569) 
over the second from the right grate post.
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TO VIEW A VIDEO OF THIS INSTALLATION VISIT OUR WEBSITE AT: www.napoleonfi replaces.com/productsupport/hdx52
NOTE: FOR MORE DETAILED INSTRUCTIONS REFER TO YOUR INSTALLATION MANUAL.
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H. Place the notch in the left crossover log (W135-
0570) over the left locating stud in the top rear log 
and let it rest in the notch of the left log.

I. Place the notch in the right crossover log (W135-
0571) over the right locating stud in the top rear 
log and let it rest in the notch of the right log.

G

H

J. Tear the ember material into small thin pieces and spread evenly on top of the burner. Ember material will only 
glow when exposed to direct fl ame. 

K. Randomly place the charcoal embers along the front and sides of the log support tray in a realistic manner. 
L. Reinstall the main door and safety screen, refer to the video tutorial or your installation manual for installation 

instructions.



! AVERTISSEMENT
OMETTRE DE POSITIONNER LES BÛCHES CONFORMÉMENT AUX SCHÉMAS OU OMETTRE 

D’UTILISER UNIQUEMENT DES BÛCHES SPÉCIFIQUEMENT APPROUVÉES POUR CET APPAREIL 
PEUT CAUSER DES DOMMAGES MATÉRIELS OU DES BLESSURES CORPORELLES.

LES BÛCHES DOIVENT ÊTRE PLACÉES CORRECTEMENT À L’INTÉRIEUR DE L’APPAREIL. NE CHANGEZ PAS LA 
POSITION DES BÛCHES CAR L’APPAREIL RISQUE DE NE PAS FONCTIONNER ADÉQUATEMENT ET UN RETARD 

D’ALLUMAGE RISQUE DE SE PRODUIRE.
LES BÛCHES SONT FRAGILES ET DEVRAIENT ÊTRE MANIPULÉES AVEC SOIN. 
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Les bûches PHAZERTM, exclusives aux appareils NAPOLÉON®, créent un effet incandescent réaliste et 
unique qui est différent dans chaque installation. Prendre le temps de soigneusement placer les braises 
incandescentes pour un effect lumineux maximum. Couleurs des bûches peut varrier. Lors de l’utilisation 
initiale de l’appareil, les couleurs deviendront plus uniformes à mesure que leurs pigments seront absorbés 
pendant le procédé de cuisson.

INSTALLATION DES BÛCHES DU MODÈLE HDX52
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B. Placez la bûche arrière gauche (W135-0566) sur les 
épingles à l’airrière du côté gauche du support de bûche.

C. Placez la bûche arrière droite (W135-0567) sur les 
épingles à l’airrière du côté droite du support de bûche.

D. Placez le bloc de localisation (W135-0573) dans la 
bûche arrière gauche et droite, comme illustrée.

E. Placez la bûche arrière supérieure (W135-0565) 
sur le bloc de localisation.

NOTE: Chacune des bûches est facilement identifi able par son numéro moulé en dessous

A. Enlèver l’écran de protection et la porte de l’appareil, consultez la vidéo d’enlèvement de la porte ou votre manuel 
d’instructions d’installation pour les instructions d’enlèvement.
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F. Placez l’encoche du bûche gauche (W135-0568) 
sur le deuxième poste du grille du brûleur.

G. Placez l’encoche du bûche droite (W135-0569) 
sur le quatrième poste du grille du brûleur.

POUR REGARDER UNE VIDÉO DE CETTE INSTALLATION VISITER NOTRE SITE WEB: www.napoleonfi replaces.com/productsupport/hdx52
NOTE: VOIR LE MANUEL D’INSTRUCTIONS D’INSTALLATION POUR LES INSTRUCTIONS PLUS DÉTAILLÉES

H. Placez la bûche de croisement gauche (W135-0570) 
sur l’épingle du bûche arrière supérieure, laissez-le 
reposer dans lencoche du bûche gauche.

I. Placez la bûche de croisement droite (W135-0571) 
sur l’épingle du bûche arrière supérieure, laissez-
le reposer dans lencoche du bûche droite.
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J. Déchirez les braises incandescentes en petits morceaux placez les sur le brûleur. Les braises seront 
incandescentes seulement lorsqu’elles sont exposées à une fl amme directe. 

K. Placez les braises de charbon d’une manière aléatoire aux côtés et en avant du support de bûches. 
L. Installez la porte et l’écran de protection, consultez la vidéo d’installation de la porte ou votre manuel 

d’instructions d’installation pour les instructions d’installation.


